Проблемы социально-экономического развития Сибири                                            .
                                                                                                                                                      .

Сведения об авторах Information about Authors
Акчурина Ирина Геннадьевна, канд. экон. наук, доцент кафедры экономики и технологий бизнеса БрГУ. Е-mail: joint@brstu.ru
Akchurina Irina Gennadiyevna, Candidate of Economics, Associate Professor of Economics and Business Technologies Department, Bratsk State University

Болдырева Марина Cергеевна, студентка БрГУ. Е-mail: kafgmu@brstu.ru
Boldyreva Marina Sergeyevna, student of Bratsk State University
Боярчук Наталья Яновна, канд. экон. наук, доцент, доцент кафедры менеджмента и информационных технологий БрГУ. Е-mail: boyarchukny@mail.ru
Boyarchuk Natalia Yanovna, Candidate of Economics, Associate Professor of Management and Information Technologies Department, Bratsk State University
Бурякова Анна Юрьевна, соискатель, старший преподаватель кафедры истории БрГУ. E-mail: camomilean@bk.ru
Buryakova Anna Yuriyevna, Post-graduate Student, Senior Lecturer of History Department, Bratsk State University
Васильева Наталья Федоровна, канд. ист. наук, доцент кафедры политологии и отечественной истории ИГУ. Е-mail: vasil.nf@mail.ru
Vasiliyeva Nataliya Fedorovna, Candidate of History, Associate Professor of Political Science and Russian History Department, Irkutsk State University.
Власов Геннадий Петрович, д-р ист. наук, профессор, директор Братского филиала ИрГУПС. E-mail: bratsk-vus@yandex.ru

Vlasov Gennady Petrovich, Doctor of History, Bratsk Branch Director of ISURE.

Волкова Наталья Николаевна, старший преподаватель кафедры философии и социологии БрГУ. Е-mail: Volf_77@mail.ru
Volkova Natalia Nikolayevna, Senior Lecturer of Philosophy and Sociology Department, Bratsk State University.
Галиахметов Равиль Нургаянович, канд. филос. наук, преподаватель, руководитель отдела по внеучебной и социальной работе Института нефти и газа СФУ. Е-mail: Rovia28@mail.ru

Galiakhmetov Ravil Nurgayanovich, Candidate of Philosophy, Lecturer, Head of the Department for Extracurricular and Social Work of Oil and Gas Institute, Siberian Federal University.

Губарева Татьяна Владимировна, канд. физ.-мат. наук, доцент, доцент кафедры государственного и муниципального управления БрГУ. Е-mail: kafgmu@brstu.ru
Gubareva Tatiyana Vladimirovna, Candidate of Physics and Mathematics, Associate Professor of “State and Municipal Management” Department, Bratsk State University.
Дроздова Рита Алексеевна, соискатель ВСГАКИ, директор выставочного центра им. Рогаля (г. Иркутск). Е-mail: zavorm@history.irk.ru
Drozdova Rita Alexeyevna, Applicant for the Academic Degree of East Siberian State Academy of Culture and Arts, Director of Rogal Exhibition Centre (Irkutsk).
Кургузов Владимир Лукич, д-р культурологии, профессор, заведующий кафедрой культурологии и социокультурной антропологии ВСГТУ, академик Петровской Академии наук и искусств. E-mail: vlkurguzov@rambler.ru
Kurguzov Vladimir Lukich, Doctor of Culturology, Head of Culturology and Sociocultural Anthropology Department, ESSTU
Каменева Наталья Викторовна, преподаватель кафедры педагогики и психологии БрГУ. Е-mail: Foxa-droxa@yandex.ru
Kameneva Nataiya Viktorovna, Lecturer of Pedagogics and Psychology Department, Bratsk State University

Левченко Андрей Олегович, канд. ист. наук, доцент САПЭУ. Е-mail: zvz@inbox.ru
Levchenko Andrey Olegovich, Candidate of History, Associate Professor of SALEM. 

Леденёва Наталья Владимировна, старший преподаватель кафедры английского языка и межкультурной коммуникации ВСГТУ. Е-mail: natalya.ledeneva@mail.ru
Ledenyova Nataliya Vladimirovna, Senior Lecturer of the English Language and Cross-Cultural Communication Department, ESSTU.
Миронова Кристина Игоревна, студентка БрГУ. Е-mail: kafgmu@brstu.ru
Mironova Kristina Igorevna, student of Bratsk State University.
Морнов Константин Алексеевич, соискатель БрГУ, педагог-психолог ДШИ №1 г. Братска. E-mail: Mornov.KA1983@yandex.ru
Mornov Konstantin Alexeyevich, Applicant for the Academic Degree of Bratsk State University, Teacher-Psychologist of No. 1 Children’s Arts School

Подлиняев Олег Леонидович, д-р пед. наук, профессор ВСГАО. Е-mail: pol@psy.isu.ru 

Podlinyayev Oleg Leonidovich, Doctor of Pedagogics, Professor of East Siberian State Academy of Education
Прянишев Борис Георгиевич, соискатель БрГУ, помощник ректора. Е-mail: smt@brstu.ru
Pryanishev Boris Georgiyevich, Assistant Rector, Applicant for the Academic Degree, Bratsk State University
Пузевич Николай Игнатьевич, канд. ист. наук, доцент кафедры истории БрГУ. Е-mail: Volf_77@mail.ru
Puzevich Nikolay Ignatiyevich, Candidate of History, Associate Professor of History Department, Bratsk State University
Рабецкая Зинаида Ивановна, д-р ист. наук, заведующая кафедрой истории ВСГАО. E-mail: camomilean@bk.ru
Rabetskaya Zinaida Ivanovna, Doctor of History, Head of History of East Siberian State Academy of Education
Салахова Лариса Марсовна, канд. ист. наук, доцент кафедры отечественной истории ВСГАО, зам. научного руководителя НИЛ ГИ ГОУ ВПО «БрГУ». Е-mail: mars62@rambler.ru
Salakhova Larisa Marsovna, Candidate of History, Associate Professor of History Department of East Siberian State Academy of Education, Deputy Scientific Adviser for Humanitarian Research Laboratory of Bratsk State University.
Татарникова Наталья Михайловна, канд. филол. наук, доцент кафедры истории БрГУ. Е-mail: tatarnikova.nm@gmail.com

Tatarnikova Nataliya Mikhaylovna, Candidate of Philology, Associate Professor of History Department, Bratsk State University
Трофимова Ирина Геннадьевна, канд. экон. наук, доцент, доцент кафедры экономики и менеджмента БрГУ. Е-mail: igtrofimova@mail.ru
Trofimova Irina Gennadiyevna, Candidate of Economics, Associate Professor of Economics and Management Department, Bratsk State University

Трофимова Майя Валерьевна, канд. псих. наук, доцент кафедры педагогики и психологии БрГУ. Е-mail: mayytr@gmail.com
Trofimova Maiya Valerievna, Candidate of Psychology, Associate Professor of Pedagogics and Psychology Department, Bratsk State University

Трусевич Елена Владимировна, канд. экон. наук, доцент кафедры экономики и технологий бизнеса БрГУ. Е-mail: joint@brstu.ru
Trusevich Elena Vladimirovna, Candidate of Economics, Associate Professor of Management and Information Technologies Department, Bratsk State University
Фалунина Елена Васильевна, канд. псих. наук, доцент кафедры педагогики и психологии БрГУ. Е-mail: falunina.elena@yandex.ru
Falunina Elena Vasilievna, Candidate of Psychology, Associate Professor of Pedagogics and Psychology Department, Bratsk State University

Цыкунов Григорий Александрович, д-р ист. наук, профессор, заведующий кафедрой теории и истории государства и права БГУЭП. Е-mail: ktig@isea.ru
Tsykunov Grigory Alexandrovich, Doctor of History, Professor, Head of Theory and History of State and Law Department, BNUEL 

Шевченко Людмила Александровна, соискатель БрГУ, ответственный секретарь научных журналов. Е-mail: smt@brstu.ru
Shevchenko Lyudmila Alexandrovna, Applicant for the Academic Degree, Executive Secretary of Scholarly Journals, Bratsk State University

Шерстнев Денис Евгеньевич, аспирант филиала КГПУ им В.П. Астафьева в г. Железногорске. E-mail: sherstnevao-work@yandex.ru 
Sherstnev Denis Evgeniyevich, Post-graduate Student of Astafiyev Krasnoyarsk State Pedagogical University, Zheleznogorsk Branch. 

Шерстнева Ольга Евгеньевна, аспирант филиала КГПУ им В.П. Астафьева в г. Железногорске. E-mail: sherstnevao-work@yandex.ru 

Sherstneva Olga Evgeniyevna Post-graduate Student of Astafiyev Krasnoyarsk State Pedagogical University, Zheleznogorsk Branch.

Шичкина Юлия Александровна, канд. техн. наук, доцент, заведующая кафедрой дискретной математики БрГУ. Е-mail: strange.e@mail.ru
Shychkina Yulia Alexandrovna, Candidate of Engineering, Associate Professor, Head of Discrete Mathematics Department, Bratsk State University
Шишкин Сергей Николаевич, аспирант филиала КГПУ им В.П. Астафьева в г. Железногорске. 

Shyshkin Sergey Nikolayevich, Post-graduate Student of Astafiyev Krasnoyarsk State Pedagogical University, Zheleznogorsk Branch.

Шмонина Наталья Ивановна, старший преподаватель кафедры педагогики и психологии БрГУ. E-mail: natalya-shmonina@yandex.ru

Shmonina Nataliya Ivanovna, Senior Lecturer of Pedagogics and Psychology Department, Bratsk State University

160
161

